
 

 

 

Aan   College van B en W te Zwolle 
Van  Fractie SP, Frank Futselaar 
Onderwerp Poortjes station Zwolle 
Datum  07-06-2016 
 
 
 
Geacht college, 
 
In het kader van artikel 45 van het reglement van orde voor de gemeenteraad wil ik namens de SP 
vragen stellen over de situatie waarbij de poortjes bij het station werden gesloten voor het doel van 
crowd control. 
 
Inleiding 
In de Stentor van afgelopen donderdag, 07-07-2016, en in diverse andere media, is te lezen dat de 
poortjes van station Zwolle deze donderdag een tijd geheel afgesloten zijn door de NS met als 
expliciet doel het beheersen van de grote groep Zwollenaren die door vertragingsproblematiek 
gestrand waren. Hierdoor is in ieder geval enige  tijd de verbinding tussen de noord en zuidzijde van 
het station niet mogelijk geweest. 
 
 
Dit alles brengt ons tot de volgende vragen: 

1. Hoe beoordeeld het college de handelswijze van de NS in deze? 
2. Was er sprake van een gevaarlijke situatie  bij de bussen zoals de NS nu lijkt te stellen en zo 

ja, hoe kan dan een dergelijke situatie voorkomen worden in de toekomst? 
3. Leidde het afsluiten van de poortjes niet tot eigen gevaarlijke situaties in de stationstunnel? 
4. Is het college het met de SP eens dat deze handelswijze niet strookt met het argument dat de 

toegangspoortjes er zouden zijn voor bescherming van NS-personeel en reizigers, maar dat 
inzet voor crowd control een geheel nieuwe en onwenselijke is? 

5. Is deze zaak voor het college aanleiding om opnieuw met de NS in gesprek te gaan over de 
situatie, eventueel om alsnog tot openen van de poortjes over te gaan? 
 
 

 Wij verzoeken u om deze vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden. 
 

Met vriendelijke groet, 

Namens de SP fractie 

Frank Futselaar 

 


